

中大生畢業離校調查 2019  
CUHK Undergraduate Exit Survey 2019

得獎名單  
List of Lucky Draw Prize Winners

感謝參與中大生畢業離校調查 2019 的校友。問卷調查已經截止。抽獎已於 2019 年 9 月 4 日中午順利完成，得獎名單如下：

Thank you for your support and participation in the CUHK Undergraduate Exit Survey 2019. The lucky draw was held on 4<sup>th</sup> September 2019. See below a full list of the winners.

---

以下兩位校友可各獲得 iPad Mini WiFi 64GB 一部  
**2 winners of the iPad Mini WiFi 64GB**  
1155079616  
1155063762

以上得獎者將會收到電郵通知。得獎者可由 2019 年 9 月 9 日起，於辦公時間內 (星期一至星期五: 上午九時至下午一時，及下午二時至五時三十分) 親身前往學能提升研究中心 (許讓成樓 5 樓) 領取獎品。如未能於 2019 年 12 月 30 日或之前領取獎品，則視同放棄該次得獎權利。得獎者須經身份核實程序方可獲獎。如有任何疑問或仍未收到得獎通知，請聯絡學能提升研究中心梁小姐(電話: 3943 3531 或電郵 irenelys@cuhk.edu.hk)。

Winners will be notified about the prize redemption details through email. Starting from 9<sup>th</sup> September 2019, winners can collect their prizes **in person during office hours (Monday to Friday: 09:00 - 13:00 & 14:00 – 17:30) at Centre for Learning Enhancement And Research (5/F, Hui Yeung Shing Building)**. Prizes will be forfeited if they are not collected on or before 30<sup>th</sup> December, 2019. Winners should show valid documents for identification when collecting the prize. For any enquires, or if winners did not receive any notification, please email to Miss Leung at Centre for Learning Enhancement And Research (Tel: 3943 3531 or Email: irenelys@cuhk.edu.hk).

在此恭喜以上得獎者，亦再次感謝各位參與中大生畢業離校調查的校友！

Congratulations to the winners, and thank you again for your support and participation in the CUHK Undergraduate Exit Survey 2019

學能提升研究中心  
Centre for Learning Enhancement And Research  
2019 年 9 月 9 日  
9<sup>th</sup> September 2019